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Interpellation til l Kommunstyrelsens ordförande 

Vår kommunstyrelseordförande har bjudit in samtliga partier utom SO till 
samtal om gamla hallen. Trots att han i egenskap av KSO ska 
representera alla kommuninvånare, även sverigedemokraternas väljare. 
Han säger till HP 13/10-21 att om han skickat inbjudan i egenskap av 
kommunstyrelsens ordförande, så skulle han ha begått ett tjänstefel som 
inte bjöd in SO, men inbjudan är inskickad i rollen som Framtid Hyltes 
företrädare. Beteendet har även skett tidigare, då vår KSO 2017 bjöd in till 
samtal om Borabo deponin och även då utelämnade 5D. 

Mot bakgrund av ovanstående: 

.. Kan kommunstyrelsensordförande fritt själv välja när han iträder sig 
rollen som KSO eller inte? 

- Eller är det de facto så att han dygnets alla timmar, 7 dagar i veckan 
har den rollen? 

- Får inte vår KSO sin lön även från SD:s skattebetalare? 

Sve~atema Hylte genom: 

Stina Isaksson gruppledare 
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